



Ärende	Beskrivning	Uppg/ansvar	
§ 85	Mötet öppnas	Simon hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Deltagare på dagens möte är Simon, Lena, Peter, Susanne, Johan, Sara, Christer, Conny och Ulf. Leif frånvarande.	Ordf. Smon GJ
§ 86	Godkännande av dagordning	Dagordningen godkändes. 4 punkter har lagts till under övrigt. Se nedan	Simon
§ 87	Föregående protokoll	Föregående protokoll har gått igenom av samtliga innan mötet.	
§ 88	Sponsring	Tillsägning skall ske då det skjuts handbollar i sponsringskyltningen. Varje lag tar sitt ansvar.	
§ 89	Information huvudstyrelsen	Ingen av handbollsstyrelsen har varit med på huvudstyrelsens möte.	
§ 90	Ekonomi	Handbollssektionen 42 521 kr i resultat. Redovisningen som var bristfällig som togs upp i förra protokoll är åtgärdad. Ca 26 000 har inkommit från Stigs fond. Dessa är ej inräknade i resultatet. Skall öronmärkas för ett framtida A-lag herrar.	Lena
§ 91	Ungdomslagen	En fråga som ska tas upp framöver är hur vi ska få sporten att växa, att ungdomarna stannar kvar i sin sport längre. En mentorskapsutbildning gällande integration i idrotten den 12 april 18.00 – 20.00. Sex stycken anmäls från handbollsstyrelsen. Alla ungdomslag förutom Connys har lagt ned för säsongen. P o F 04-05 skall dock köra sommarträning efter ett kort uppehåll. Det skall kollas om N-fjärden, Lill-pite och Strömnäs vill vara med. 8 april UDM för 02:or i Öjebyn, läggs ut på hemsidan, så att det blir publik. Conny mejlar Lena info. Beslut tas på att annons läggs in. Lena ordnar. Simon har fått svar från Lotta angående att Wibax angående företrädare till träningstider. Simon fick till svar att det inte enbart var ÖIF som var drabbade utan även andra idrottshallar.	
§ 92	Material	Lägesrapport: Alla åtagande för säsongen är utförda. Bollarna från Lill-pites lag får ej förvaras i nuvarande förråd. Ulf kollar upp. Matchkläder från ungdomslagen skall lämnas in omg. Obs lagvis.	



Ärende

Beskrivning

Uppg/ansvar

- | | | | |
|-------------|-----------------------|--|--|
| <p>§ 93</p> | <p>Utbildning</p> | <p>Lägesrapport:
Basutbildning i slutet av maj. Tre ledare som ej har gått den ännu. 2 tkr per person. Bindande anmälan. Christer kollar upp specifikt med de tre om dom ska anmälas. Utbildningsansvarig skall utses i styrelsen efter årsmötet.</p> | |
| <p>§ 94</p> | <p>Övriga frågor</p> | <p>a) Lena skickar en skrivelse till Stig för redovisning av pengarna som handbollssektionen fått i bidrag.</p> <p>b) Ulf tar upp frågan om vem som skall ansvara för Stig Anderssons cup. Efter årsmötet skall det tas upp riktlinjer och tas beslut om detta.</p> <p>c) Ulf tar upp frågan om en enad handbollssektion. Att vi arbetar tillsammans för alla lag, inte bara för sitt eget lag. Viktigt att alla lag har med en i styrelsen.</p> <p>d) Ulf har varit på första PDOL mötet. Han har lämnat in att vi endast tar parkeringen bakom OK under marknaden. Ulf vill ha med sig 2 stycken på mötena framöver. Förslag är att dom 2 äldsta lagen tar ansvaret för parkeringen första året. Namn tas fram till Ulf till nästa möte.</p> <p>e) Ingen uppstart av A-lag nästa säsong.</p> | |
| <p>§ 95</p> | <p>Nästa möte</p> | <p>Måndag den 18 april 2017 kl 18:30</p> | |
| <p>§ 96</p> | <p>Mötet avslutas</p> | <p>Simon förklarar mötet avslutat.</p> | |

Kommande möten:

Varierande veckodag bestäms vid styrelsemötet. Mötets tid: kl 18:00-19:30, veckan efter huvudstyrelsens möten.

Simon Granberg Johnson
Ordförande

Susanne Björklund
Sekreterare